
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky

konaného dne 20.2.2024 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 13.2.2024 do 20.2.2024. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 7 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je
přítomno 15 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu pana Boháče a paní Petrželkovou,
zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 12.12.2023
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka sdělila, že navrhuje programu jednání zastupitelstva obce s tím, že oproti
zveřejněnému návrhu navrhuje program upravit tak, že bod č. 10 Příspěvek na
spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo by byl odložen k projednání na další
zasedání zastupitelstva obce.

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 10/2023

Starostka informovala, že v rámci rozpočtového opatření č. 10/2023 došlo na straně příjmů k
narozpočtování daňových příjmů a na straně výdajů. Dále k narozpočtování drobných
výdajů, zúčtování dotace Jihomoravského kraje na údržbu cyklokomunikací, a
narozpočtování 196 tis. na pořízení dvoulanovky na školní hřiště v rámci participativního
rozpočtování. Jedná se o poslední rozpočtové opatření roku 2023.

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2023.

4. Participativní rozpočet 2024

Obec plánuje i v letošním roce realizovat v rámci iniciativy Spolu tvoříme Hluboké Mašůvky
participativní rozpočtování, kdy mohou občané podávat své nápady a navrhovat projekty,
které by mohly být pro rozvoj obce přínosné.
Vzhledem k tomu, že ve dvou předešlých ročnících zvítězily v rámci hlasování projekty s
herními prvky na školní zahradu, která je přístupná pouze pro školní děti, rozhodli se
zastupitelé, že v rámci letošních pravidel nebude možno podávat návrhy projektů, které se
týkají školy a školní zahrady, aby se realizovaly projekty i v rámci jiných témat. Také došlo ke
zpřesnění pravidel tak, že navrhované projekty musí být přístupné neustále (nemůže se tak
jednat o uzamykatelné areály a budovy, byť v majetku obce).
Dále došlo v pravidlech k úpravám v možnostech hlasování: hlasovat bude možné pouze
fyzicky, online hlasování bylo zrušeno, fyzické hlasování proběhne 1.6. v rámci akce Dětský
den a každý občan bude moci udělit 5 hlasů (záporné hlasy byly zrušeny).



Po dnešním schválení bude v následujících dnech spuštěn termín pro předkládání návrhů
projektů a to do 30.4.2024. Poté proběhne jejich formální kontrola a 1.6. proběhne
hlasování.
Následovala diskuze ohledně výhod a nevýhod online hlasování, které pro
netransparentnost nebude umožněno.

Usn. č. 2) ZO schvaluje pravidla participativního rozpočtování Spolu tvoříme Hluboké
Mašůvky pro rok 2024 dle přílohy.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

5.Kalkulace ceny stočného na rok 2024

Starostka sdělila, že kalkulaci ceny si obec nechává zpracovat ekonomem Vodárenské
akciové společnosti a kalkulovaná cena zohledňuje skutečné výdaje roku 2023, kalkuluje s
prostředky na spoření v rámci plánu obnovy a s inflací. Pro rok 2024 vychází cena ve stejné
výši jako v roce 2023 = 53,86 Kč bez DPH, tj. 60,32 Kč vč. DPH.

Usn. č. 3) ZO schvaluje cenu pro rok 2024 za odvádění odpadních vod - stočné v
částce 53,86 bez DPH, tj. 60,32 vč. DPH.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

6. Dodatek č. 5 ke zřizovací listině MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky p.o.
Starostka sdělila, že je nutné v rámci přílohy zřizovací listiny pravidelně aktualizovat hodnotu
svěřeného majetku škole. V roce 2023 došlo ke změnám ve výměrách a cenách pozemků v
důsledku vybudování parkoviště před školou, proto dochází k aktualizaci.

Usn. č. 4) ZO schvaluje dodatek č. 5 ke zřizovací listině MŠ a ZŠ Hlubokoé Mašůvky,
p.o. v předloženém znění.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

7. Výsledky inventarizace za rok 2023

Starostka sdělila, že inventarizace majetku obce za rok 2023 proběhla řádně a podle plánu.
Členové inventarizační komise ve složení Jiří Malec, Libor Oliva a Jiří Dvořák provedli
inventury a nebyly shledány inventarizační rozdíly. Komise navrhuje vyřadit zastaralý a
nepoužívaný či závadný majetek dle přílohy.

Usn. č. 5) ZO schvaluje výsledky inventarizace majetku obce za rok 2023 a schvaluje
vyřazení zastaralého, nepoužívaného a závadného majetku dle přílohy.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

8. Odpisový plán obce na rok 2024

Starostka sdělila, že odpisový plán majetku obce se předkládá každoročně. Celkové roční
odpisy majetku obce činí 2.339.328 Kč.

Usn. č. 6) ZO schvaluje odpisový plán majetku obce na rok 2024.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0



9. Vyúčtování poskytnuté dotace TJ Sokol Hluboké Mašůvky

TJ Sokol Hluboké Mašůvky z.s. obdržel v roce 2023 dotaci od obce ve výši 98 tis. Kč na
víceúčelové hřiště v areálu fotbalového hřiště - I. etapa. Dotace byla řádně a včas
vyúčtována. V rámci I. etapy bylo provedeno odtěžení původní zeminy, vzhledem k vysoké
hladině podzemní vody, bylo nutné provést drenážní systém - provedení rýhy s vložením
drenážního potrubí a obsypáním vhodného hrubého kameniva. Byla provedena betonáž
sloupků kolem hřiště. V roce 2024 se bude pokračovat II. etapou. Část nákladů byla hrazena
z dotace JMK ve výši 150.000,- Kč.

ZO bere na vědomí závěrečné vyúčtování poskytnuté dotace TJ Sokol Hluboké
Mašůvky.

10. Směrnice - Podmínky fyzického zásahu do komunikace

Starostka sdělila k tomuto bodu, že byla vytvořena směrnice, upravující podmínky fyzického
zásahu do komunikace, aby byl jednotně upraven postup, kdy stavebník žádá o provedení
výkopu do tělesa místní komunikace. Směrnice kromě postupu stanovuje částku kauce, aby
měla obec ošetřeno finanční zárukou, že bude místní komunikace řádně opravena.

Usn. č. 7) ZO schvaluje směrnici - Podmínky fyzického zásahu do komunikace v
předloženém znění.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

11. Pronájem části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka informovala k tomuto bodu, že se jedná o schválení pronájmu části pozemku před
domem xxx za účelem parkování za minimální nabídkovou cenu 1000,- Kč/rok, záměr
schvalovalo zastupitelstvo v prosinci 2023. V době pro podávání nabídek byla obci doručena
1 nabídka: xxxx, za cenu 1000,- Kč/rok.

Usn. č. 8) ZO schvaluje pronájem části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky, o
výměře 32 m2, za účelem parkování pro dva vozy, za cenu 1000,- Kč/rok, xxxx.
Smlouva na dobu neurčitou s 3 měsíční výpovědní lhůtou.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

12. Pronájem části pozemku p.č. 1537/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila, že záměr pronájmu části pozemku p.č. 1537/1 schválila obec na základě
žádosti xxx za jeho domem č. pop.xx. Ve stanovené lhůtě pro předkládání nabídek nebyla
obci doručena žádná nabídka a xxx telefonicky sdělil s omluvou, že od původního záměru
vybudování přístřešku pro parkování ustoupil.



13. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka informovala o aktuálních projektech a činnostech:
- do konce února bude instalována elektronická úřední deska vedle autobusové

zastávky na náměstí, kde si občané budou moci pohodlně naklikat všechny
informace nejen z úřední desky

- probíhá příprava projektu cyklostezky na Únanov, v současné chvíli je vyhotovena
projektová dokumentace a následovat bude jednání s vlastníky dotčených pozemků
u únanovské křižovatky

- aktuálně se připravuje projektový záměr na pořízení 330 ks kompostérů na bioodpad
(1170 l) a 330 ks odpadových nádob do kuchyně na bioodpad spolu se
štěpkovačem-drtičem. Na projekt bude podávána žádost o dotaci, která je 82 %
nákladů. Tj. obec by pořízení stálo pouze cca 407 tis. Kč. Projekt je za účelem
snížení množství komunálního odpadu.

Místostarosta Jiří Malec informoval o činnostech pracovníků a technických záležitostech:
- dokončuje se projektová dokumentace na chodník ke hřbitovu a fotbalovému hřišti,

objednána je také projektová dokumentace na veřejné osvětlení ke hřbitovu
- proběhl úklid mezideponie stavebního odpadu, bude následovat dodělání oplocení,

bude zde stanoven provozní řád a odvoz stavební suti (velikosti max. 1 vozíku) bude
umožněn v provozní době za poplatek. Záměrem je, aby byl prostor více kontrolován
z hlediska toho, co a od koho je tam dováženo

- bude opraven dvůr KD a zadní cesta od školy ke KD, jakož i drobné úpravy nájezdu
u jídelny

- pracovníci obce provedou vyčištění cyklostezky na Plenkovice, kde je hodně
spadlých stromů

- v přípravě je také projekt demolice objektu č.pop. 120 (býv.Boomerangu). Než bude
započato s budováním nové budovy, byl by prostor po demolici domu zapraven a
ozeleněn, aby zde nevznikl nevzhledný prostor

- bylo dokončeno vybudování kolumbária na hřbitově, instalována nová brána na
hřbitov a dokončena oprava parkoviště u hřbitova. Ohledně parkoviště místostarosta
vysvětlil důvody, které vedly k instalaci betonových zábran a zdůraznil, že to bylo na
příkaz dopravního inspektorátu PČR kvůli bezpečnému vjezdu na komunikaci.

Místostarosta Michal Kroupa informoval o tom, že obec instalovala banner kulturních akcí na
domě č. pop. 120, kde je přehled termínů všech plánovaných kulturních akcí na rok 2024.
Informoval, že propagace jednotlivých akcí bude i nadále obvyklou formou (plakáty,
Facebook, atd.)
Dále pozval na nejbližší kulturní akce a zmínil přípravné akce v souvislosti s oslavami výročí
školy.

Na závěr byly prezentovány na projektoru fotografie z akcí.

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

14. Diskuze

Starostka vyzvala k diskuzi.



Občan vznesl požadavek na doplnění odpadkových košů na psí exkrementy v lokalitě u
dolní autobusové zastávky a v Nové ulici. Místostarosta Jiří Malec odpověděl, že koše se již
zakoupily a budou instalováno v jarních měsících.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

15. Závěr

Starostka jednání v 18:45 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Pravidla participativního rozpočtování 2024
4. Dodatek č. 5 ke zřizovací listině MŠ a ZŠ Hluboké Mašůvky
5. Návrh na vyřazení majetku
6. Směrnice - Podmínky fyzického zásahu do komunikace

V Hlubokých Mašůvkách dne 21.2.2024

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Dalibor Boháč _______________________

Pavla Petrželková _______________________


